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A investigación que a Fiscalía do Tribunal Superior de Xustiza de Galicia realizará sobre a
contaminación na bahía de Baiona sorprende a políticos e pescadores. O episodio das
verteduras de augas fecais está superado, segundo indican, logo da execución de varias obras
de saneamento. O patrón maior da Confraría de Pescadores, Ramón Costas, reclama unha
&quot;marxe de confianza&quot; ao Ministerio Fiscal ante os &quot;avances&quot; do concello
para acabar coa contaminación.  

O cabildo baionés elabora un informe con todas as actuacións realizadas na zona  desde entón
para evitar que a xustiza vólvase contra o Concello de Baiona.  &quot;Cambiou moito a
situación desde hai un ano. ç

Agora cremos que apenas hai  verquidos en Baiona porque ou concello leva a cabo
melloras&quot;, sinala Ramón  Costas, que enviará o escrito á Federación Galega de
Confrarías nos próximos  días para pedirlle que free a investigación.
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